
Gruppemøte Nes Venstre 11.10.10

Tilstede: Åse Birgitte Skjærli, Sesselja Bigseth, Ruth Marie Kondrup Jensen og 
Øystein Smidt

Oppstart programarbeid
Vi har tidligere bestemt at programmet skal være i A5 format og bestå av åtte sider. Sesselja
hadde lagt ”dummy” som greit ga inntrykk av hvordan programbrosjyren skulle se ut. Det ble
foreløpig fordelt hvem som skriver forslag til de forskjellige emneområdene.

Åse Birgitte tar for seg Kultur og fritid og samferdsel sett i forhold til pendlere og
nyttetrafikk, samt noe om hva vi har oppnådde av vårt program i perioden både i Nes og via
påvirkning i fylket. Vi bør understreke aktiviteter for mange med vekt på turstier og mulig
forslag om nærmiljømidler (en million) og vesentlig høyere bidrag til idrettslag.

Sesselja og Roahr tar seg av kapittel om næring med vekt på gründere og småbedrifter, samt
sentrumsutvikling og næringsarealer og annen arealutvikling. Mer næring i Nes reduserer
pendlingen.

Ruth Marie formulerer avsnitt om natur og miljø med tanker om Nes som miljønøytral
kommune.

Helge og Øystein ser på de pengestore områdene helse og skole med vurdering av
omsorgsstigen i form av sykehjemsdrift, omsorgsboliger og hjemmesykepleie, legevakt etc,
og skolestrukturen på kort og noe lengre sikt. Her må vi se på befolkningsvekst, eldrebølge og
utdanningsnivå i forhold til fremtidig sykefravær etc.

Øystein og Sesselja skriver litt på vegne av leder og Venstres ideologiske ståsted, og
sentrumsutvikling.

Hvam IL og Nes Arena
Gruppemøtet vedtok å arbeide for at Nes kommune skulle støtte dette prosjektet med stor
idretthall ved Neskollen. Et bidrag på 15 mill kroner vil kunne koste Nes kommune 
kr 750 000 til en mill kroner pr år avhengig av avdragstiden på lån. Vi kommer tilbake til mer
detaljer om saken senere.

Øystein Smidt
Referent


